

## 《单词百科:refinery是什么意思?refinery怎么发音?refinery的解释和用法》

英语单词refinery是什么意思?refinery怎么读?refinery怎么发音?简答网为您整理了refinery的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### refinery怎么读

refinery的读音:[r      fa   n   ri]

### refinery的意思

1、n.精炼厂;精炼设备;提炼厂;冶炼厂;

### refinery的相关词组

1、oil refinery 炼油厂;

### refinery的双语例句

1、 The purpose of oil refinery is to refine crude petroleum.

炼油厂的主要工作是提炼原油.

2、 Start by building a Power Plant, Airfield, Refinery and a second Airfield.

从建造电厂开始, 造机场, 矿厂, 第二个机场.

3、 Refinery and petrochemical operation produce a variety of byproduct gases.

炼油厂和石油化工生产中生成各种副产气体.

4、 The oil is carried to the oil refinery by pipelines.

石油通过输油管输送到炼油厂.

5、 The paper presents a new refining technology as etherification material with coker gasoline of Nanjing Refinery.

本文研究了南京炼油厂延迟焦化汽油作为醚化原料的一种新的精制工艺.

6、 They have to put up with a giant oil refinery right on their doorstep.

他们不得不忍受就在家门口的巨型炼油厂。

7、 Build 3 rd Refinery on your Expansion Field and sell the Emissary.

在分矿区建造第三精炼厂然后买掉勘探车.

8、 The pipeline links the refinery with the port.

管道将炼油厂与港口连接起来.

9、 Refinery dry gas is an important chemical feedstock and fuel.

炼厂干气是重要的化工原料和燃料.

10、 Put down your 4 th Refinery on your Expansion Field and sell it for the extra Harvester.

在分矿放下第四精炼厂然后立刻买掉它以获得一个采矿车.

11、 A modern oil refinery could not function if it were controlled by humans.

现代化的炼油厂如果由人类控制,将无法起作用.

12、The oil refinery will pollute the sea and we won't be able to fish.

石油精炼厂会污染海洋而我们将再也不能捕鱼.

13、In March Mr Salinas shut down the city's oil refinery at a cost of \$500 million and 5,000 jobs.

3月份, 萨利纳斯先生关闭了该市的炼油场, 造成5亿美元的损失, 并使5,000人失去了工作。

14、Preparation and application of filter for filtering coking rich gas in Cangzhou Refinery were introduced.

介绍了焦化富气过滤器在沧州炼油厂的研制和应用.

15、The upgraded refinery will primarily refine and process sour Arabian crude.

升级后的红花油厂将用于提炼和加工含硫的阿拉伯原油.

16、Place down the 3 rd finished Refinery on your main field, DONT SELL IT.

在主矿区放下第三个完成的精炼厂, 不要卖掉他.

17、Process of acid production from refinery acid gas is described.

介绍炼厂酸性气制硫酸装置的工艺过程.

18、The reason of refinery cooling equipment corrosion and begriming was analyzed.

对炼油厂冷换设备管束的腐蚀、结垢原因进行分析.

以上是简答网为您整理的refinery怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于refine

ry的用法、refinery的释义、re

finery的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/refinery>